
Verksamhetsberättelse för 2022 

Änge vägförening 

 

Styrelsen 

Johnny Krånglin - Ordförande 

Stig Jönsson – Ledamot 

Gill Lantz – Kassör 

Mats-Olof Eriksson – Ledamot 

Daniel Blad – Sekreterare 

Håkan Eriksson – Suppleant 

John-Erik Sundström – Suppleant 

Styrelsen har haft tre sammanträden under 2022. 

Övriga förtroendeposter 

Valberedningen: 

Torbjörn Vejdeland (kallande) 

Lennart Andersson 

Ulla Jönsson 

Revisorer: 

Maria Jacobsson 

Daniel Kock 

Bo Mattiasson -Suppleant 

Maria Stenhammar – Suppleant 

 

Kort om vägföreningen: 

Medlemmarna (fastighetsägarna) betalar ett visst antal andelstal för sin eller sina fastighet/er. 

Varje andelstal har en avgift på 124,8 kr. För en fastighetsägare med 10 andelar på sin 

fastighet blir således medlemsavgiften 1248 kr per år. 

Medlemsavgiften finansierar föreningens kostnader som bl.a. består av snöröjning, sopning 

och gatubelysning. 

  



Särskilt om verksamhetsåret 2022  

- Vinterväghållningen har utförts av Reaxcer (Malte Andersson Åkeri) och sopningen 

av Mats-Olof Eriksson.  

- Z-signaler servade gatubelysningen. 

- Vinterns höga elpriser har påverkat föreningens ekonomi. Kraftigt stigande priser för 

gatubelysningen har uppstått. Styrelsen har beslutat om att gatubelysningen ska hållas 

släckt under nattetid. Styrelsen har även lagt framförslag om höjning av andelens 

beloppsstorlek samt en årlig höjning om 3%. 

Utöver detta har styrelsen begärt offert på byte till ledbelysning. Offerten finns att läsa 

på föreningens hemsida. Styrelsen ska under 2023 göra en plan för om och när byte till 

ledbelysning kan genomföras. 

- Vi har tyvärr sett kraftigt försenat beslut om begärda bygdemedel. Inget beslut har 

inkommit under 2022. 

- Ordförande Johnny Krånglin har meddelat att han avslutar sitt uppdrag. Han kommer 

sitta kvar under 2023. Valberedningens Ulla Jönsson har avslutat sitt uppdrag under 

2023. 

 

Änge 2023-03-19 

Styrelsen 


